
ÇLa vict�ria ja est� oblidadaÈ

Vi単ales, ahir al seu box.  Foto: TONI ROMERO.

T� 16 anys i nom�s quatre curses en el mundial. En dues se li va

escapar el podi dels dits. A la quar ta va trencar la ratxa de triomfs

de Nico Terol. �s de Roses i es diu Maverick Vi�ales.

ÑDespr�s del triomf a Le Mans, la pr�via d'aquest gran premi no

deu tenir res a veure amb el que havia viscut f ins ara?

ÑÇJo crec que s�. Arribo pensant que �s una cursa nova, que

l'anterior, la vict�ria, est� oblidada i que aquesta ser� molt bonica

perqu� hi ha tota l'af ici�.È

ÑPer� el tracte amb la premsa, res a veure, no?

ÑÇAix� s�, per� un cop al circuit en aix� no hi pensem. Nom�s

impor ta fer una bona feina per poder fer una bona qualif icaci� dissabte i despr�s el diumenge una bona cursa.È

ÑDilluns i dimar ts passat, d'ex�mens [4t d'ESO].

ÑÇMolts. Eren els f inals i crec que han anat molt b�, la veritat.È

ÑAjuda a desconnectar?

ÑÇMolt. A desconnectar i tamb� a treballar la concentraci� que necessito en les curses.È

ÑEstudiar i pilotar i fer b� les dues coses, no �s senzill.

ÑÇSempre he estat bon estudiant i penso que, m�s que mai, s'ha d'estudiar. No saps mai que pot passar dem�.

No penso deixar-ho, aix� segur.È

ÑLa concentraci� �s la que permet llegir la cursa r�pidament?

ÑÇS�, hi ajuda, segur. Per� aix� �s una feina que fem amb el Ricard [Jov�] i tot l'equip. Amb la pissarra ens

informem molt: qu� tinc davant i qu� hi ha al darrere. Intentem que sigui la informaci� suf icient per saber si he de

tibar o esperar.È

ÑL'equip el protegeix m�s despr�s de la vict�ria de Le Mans? Pot fer el mateix que abans?

ÑÇNo, no ho noto. Continuem amb la mateixa mentalitat i amb la mateixa din�mica de treball. He hagut de fer

moltes entrevistes, per� aix� forma par t del motociclisme. No m'he sentit m�s atabalat per la premsa ni m�s

vigilat per l'equip.È

ÑEn la pretemporada deia que Sergio Gadea era el primer pilot de l'equip. Encara ho �s?



ÑÇContinua sent el mateix. El Sergio �s el primer pilot i ell t� m�s experi�ncia per lluitar pel t�tol. Ho est� fent

molt b�. Li est� costant una mica adaptar-se, per� segur que ho far� molt b�.È

ÑVict�ria a Le Mans i a punt de fer podi en les dues curses anteriors. Aix� ens diu que la seva realitat �s estar al

davant, molt amunt.

ÑÇSuposo que s�. El que crec �s que en pretemporada ja vam fer una bona feina i el fet que faci molts anys que

treballo amb els mateixos t�cnics �s un avantatge. La conf ian�a ho �s tot, i ara mateix tant l'equip com jo

conf iem cent per cent els uns amb els altres. Veurem cap on anem.È

ÑQuan arriba a un circuit el primer que fa �s visitar-lo amb Juli�n Sim�n.

ÑÇI aqu� ser� igual. No impor ta que ja el conegui. Millors consells que el Julio no me'ls donar� ning�. A Le Mans

vam fer una volta mirant revolt a revolt on hi havia la tra�ada bona i aqu� a Montmel� ser� el mateix. Ell ha estat

campi� de 125cc, est� al davant de Moto 2 i els seus consells s'han de seguir perqu� s�n molt valuosos.È

ÑNo la t� molt memoritzada aquesta pista?

ÑÇMolt, per� fer la volta amb l'esc�ter sempre va b� i s'ha de conver tir en par t de la rutina.È

ÑHaver d'aprendre els circuits deu explicar en par t que no sigui r�pid d'entrada.

ÑÇS�, per� a par tir de Jerez i Le Mans m'he mentalitzat diferent. S� que he d'aprendre el circuit, per� com m�s de

pressa millor per poder posar a punt la moto i ser r�pid de seguida.È

Ñ�s un pilot molt detallista en la posada a punt o va de pressa amb el que li donen?

ÑÇ�s que tenim una moto amb un punt de par tida que va molt b� de xass�s. L'equip treballa per fecte i el cap de

setmana toquem poquetes coses. Si una cosa va b�, no la toquis gaire.È

ÑLi va fer r�bia l'avaria a Jerez quan ja ensumava el podi?

ÑÇS�, atrapava el tercer i ja veia els dos primers, per� aix� forma par t de les curses. Un dia falles tu i un altre dia

falla la mec�nica. Per� aquella cursa em va donar molt�ssima motivaci� perqu� em vaig veure all� al davant.È

Ñ�s impor tant la qualif icaci�?

ÑÇImpor tant�ssima. A Por tugal sor tia onz� i quan vaig voler estar amb els primers ja s'havien escapat. Per� a Le

Mans ja em vaig qualif icar b� i aqu� intentar� fer-ho millor.È

ÑResultats a banda, el que ha fet f ins ara �s sorprenent. Ho nota en el tracte amb els rivals?

ÑÇI tant. Al principi em podia agafar a la roda que volgu�s i ara no. A Le Mans, li he d'agrair a Sergio Gadea que

m'enseny�s la tra�ada bona. Despr�s, en cursa vaig anar al meu ritme i em vaig poder enganxar a Nico Terol i

vam anar al davant.È

ÑQu� li va dir Terol despr�s de l'avan�ament?

ÑÇLes paraules normals. De pilot a pilot, hi ha respecte. Li vaig comentar que em pensava que ens atraparien,



pendents com est�vem l'un de l'altre, i ell em va dir que no, que el tercer estava molt lluny.È

ÑHa pensat en l'avan�ament?

ÑÇNo gaire. No s�c pilot de pensar en les curses passades.È

ÑEn la presentaci� va confessar que a Catalunya no havia fet grans resultats. Alguna teoria?

ÑÇS�. Que la cursa era molt a l'inici de temporada. L'any passat, en el CEV, gaireb� va ser agafar la moto i sor tir

als entrenaments. Res a veure amb ara, perqu� estem molt for ts i arribem en bon estat de forma.È

ÑEl preocupa haver d'adaptar-se l'any vinent a Moto 3?

ÑÇPreocupar-me, no, per� el plantejament d'aquest any era d'adaptaci� a la 125 cc i anar a totes l'any vinent i

ara ens trobarem amb una moto nova. Per� el canvi ser� positiu perqu� la categoria ser� m�s competitiva.

Tothom s'hi haur� d'adaptar i qui ho faci millor estar� al davantÈ.

ÑAlgun circuit preferit?

ÑÇMugello. Des de petit he tingut ganes de c�rrer en aquest circuit m�tic, ple de revolts superr�pids que s�n els

que m'agraden.È

Ñ Rossi l'ha lloat. Hi ha parlat?

Ñ ÇNo, per� �s un honor que hagi parlat de mi. I tamb� ho ha fet Lorenzo. Vol dir que m'han vist c�rrer i n'estic

orgull�s perqu� s�n els meus �dolsÈ.
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